
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A 

z 13. riadneho  zasadnutia  obecného zastupiteľstva 

v Konskej konaného dňa 7.10.2016 

  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 13. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu. 

4. Kontrola uznesení z predošlých zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

5. Úprava rozpočtu obce – rozpočtové opatrenia.  

6. Príprava rozpočtu na nasledujúci rok, dotácie, zmeny v poplatkoch, plán 

investičných zámerov,  plán kultúrnych podujatí a plán údržby a opráv na 

obecnom majetku na rok 2017. 

7. Plán zasadnutí na rok 2017.  

8. Rôzne. 

9. Diskusia.  

10. Záver.    

 

1. Zasadnutie otvoril  starosta, privítal prítomných a oboznámil ich s programom 

riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

2. Návrh, určenie a  schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. Zapisovateľ 

starosta obce a overovatelia Andrej Dermek  a Marek Husárik. 

 

3. Program  zasadnutia OZ – schválenie programu bez pripomienok. 
 

4. Kontrola uznesení z predošlých zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Uznesenie č.27/2016 – úpravy rozpočtu, vyčistenie koryta potoka 1.fáza – bola 

zrealizovaná a zaplatená 

– použitie prostriedkov z rezervného fondu na kúpu pozemkov rieši zástupca, do 

najbližšieho zasadnutia predloží OZ ako reagovali oslovení vlastníci, že má obec 

o predmetné parcely okolo ihriska záujem    

 

5.) Úprava rozpočtu a prehľad plnenie príjmov a výdavkov rozpočtu obce 

Na základe zmien v príjmoch a výdavkoch boli obecnému zastupiteľstvu predložené 

nasledovné rozpočtové opatrenia: 

Doklad 08/2016  - oprava cesty, priepust 

Doklad 09/2016 -  vyšší príjem správne poplatky, odmeny na dohodu  

OZ odsúhlasilo všetky predložené zmeny v príjmoch a výdavkoch rozpočtu obce Konská 

na rok 2016. 



Pri tomto bode programu vystúpil poslanec Peter Kuna s námietkou, prečo má obec platiť 

za opravu priepustu, keď cesta je v správe SSC. Starosta vysvetlil, že sa tak s nimi 

dohodol na spoločnom stretnutí, kde SSC prisľúbila dodať potrebný materiál, vyrezanie 

cesty a položenie koberca a obec zaplatí za práce pri výmene rúr.  Obec súhlasila 

s takouto formou financovania opravy vzhľadom k faktu, že kanál a priepust slúži ako 

„obecná kanalizácia“ a nie len na odvádzanie dažďovej vody z komunikácie.   

 

6.) Príprava rozpočtu na nasledujúci rok, dotácie, zmeny v poplatkoch, plán 

investičných zámerov,  plán kultúrnych podujatí a plán údržby a opráv na 

obecnom majetku na rok 2017. 

Tento bod programu označil starosta za najdôležitejší, aby sme sa pripravili na 

spracovanie návrhu rozpočtu na nasledujúci rok. K tomu si musíme pripraviť 

predpokladané investície, opravy a rozhodnúť sa, aké akcie by sme chceli 

organizovať, prípadne podporiť. Je potrebné sa zamyslieť nad valorizáciou daní 

z nehnuteľností a ich prípadnou úpravou. Starosta predložil návrh prípadnú úpravu 

sadzby dane za hospodárske lesy, kde došlo oproti minulým rokom k rapídnemu 

nárastu, ale pravdou je, že nerátalo sa s tým , že toto zvýšenie bude mať nejaký 

význam, lebo do roku 2016 obec tieto dane vôbec nevyberala a bolo by tomu tak aj 

tento rok, keby na danú skutočnosť neupozornil hlavný kontrolór obce p. Tylka.  

Vzhľadom k tomu, že obec chce mať dobré vzťahy s pozemkovým spoločenstvom 

v Konskej navrhol OZ pouvažovať nad jej znížením. Prípadné zníženie bude 

predmetom ďalšieho zasadnutia. Samostatnou kapitolou sú poplatky za odpady. 

Starosta predložil poslancom prehľad výdavkov za 8 mesiacov tohto roka, kde len 

samotné poplatky za vývoz 110 l nádob predstavuje takmer 11€ na osobu. Táto suma 

nepredstavuje celkové výdavky , ktoré obec vynaložila na vývoz odpadov, lebo sem 

patria aj výdavky za odvoz nádob na separovaný zber, ktorý už od 1.7.2016 budú 

musieť uhrádzať výrobcovia  obalov. A obec musela uhradiť vývoz 

veľkokapacitných kontajnerov, kde tento rok bolo 320,00€ uhradené cez projekt 

UPSVaR, kde bola možnosť použiť prostriedky na úhradu vývozu odpadu, ktorý 

vyprodukovali nezamestnaní pri vykonávaní obecných prác podľa §52a formou 

dobrovoľníckej činnosti. Keby nedošlo k spomínaným skutočnostiam, tak už 

v polovičke roka by sme mali vyčerpané všetky prostriedky, ktoré tvorili príjem 

z poplatku za TKO. Je potrebné do budúcna zvýšiť osvetu ohľadom separovania 

odpadov, za ktorých likvidáciu nebudeme musieť platiť, čím si môžeme znížiť 

poplatky ak budeme do nádob na TKO vyhadzovať len časť vyprodukovaných 

odpadov. Problémom je aj rátanie vyvezených nádob zo strany firmy OZO, a.s., 

ktorá si ráta za každú igelitku, alebo vrece  položené ku kontajneru jednu 110 l 

nádobu. Pričom na naplnenie 110 l nádoby, by bolo treba takých vreciek, tašiek 

alebo vriec možno 5-10 alebo možno viac. Týmto spôsobom platíme pri každom 

vývoze zbytočne desiatky eur. Starosta predpokladá, že keby všetci občania pristúpili 

zodpovednejšie k separovaniu a nedávali by ku kontajnerom odpad do igelitiek, tak 

by výber poplatku postačoval na úhradu faktúr za vývoz nádob TKO. Vzhľadom 

k tomu, že odpadové hospodárenie musí byť vyvážené tzn. príjmy a výdaje by mali 

byť rovnaké, budeme musieť pravdepodobne pristúpiť k prehodnoteniu poplatku za 

odpad, ktorý tvoríme my a nikto iný. 



Do ďalšieho zasadnutia sme si dali za úlohu pripraviť návrhy na to, čo by sme chceli 

v nasledujúcom roku zrealizovať, aby sme si v rozpočte na to vyčlenili prostriedky. 

Pri tomto bode programu sme sa ešte pristavili pri SSC, ktorú by sme chceli osloviť 

s našimi požiadavkami na opravy  ciest a priepustov, ktoré sú v ich správe, aby sme 

ich upozornili na tie úseky, ktoré nás trápia a aby si ich prípadne vedeli zapracovať 

do svojho plánu opráv na nasledujúce roky.   

 

6.) Rôzne 

Starosta navrhol zorganizovať posedenie s krátkym programom pre našich dôchodcov 

v nedeľu 23.10.2016, lebo poslednú nedeľu v mesiaci už budú ľudia chcieť chodiť po 

návštevách pri pamiatke zosnulých. Keďže aj naše deti navštevujú MŠ v Jakubovanoch, 

tak sme oslovili pani riaditeľku, aby s deťmi prišli starým rodičom predviesť niečo z toho, 

čo sa v škôlke naučili. Verím, že spoločne prežijeme príjemné popoludnie, pri ktorom si 

uctíme našich seniorov. 

  

11. Diskusia 

Do diskusie sa neprihlásil ani jeden z poslancov OZ.  

 

12. Záver 

Na záver sa starosta poďakoval tým poslancom, ktorí pomohli pri organizovaní 2. ročníka 

turnaja o pohár starostu obce v malom futbale. Zároveň starosta poďakoval aj všetkým 

občanom, ktorí sa zúčastnili  a reprezentovali obec. Obsadili sme krásne tretie miesto, ale 

hlavným cieľom akcie neboli športové výkony, ale prežitie príjemného dňa, k čomu 

prispelo aj vydarené počasie.  

Vzhľadom k pokročilému času a vyčerpanému programu zasadnutia poďakoval starosta 

všetkým prítomným za účasť, poprial príjemný víkend a ukončil rokovanie.  

 

 

Overovatelia  zápisnice:  Marek Husárik          …............................. 

                   

     Andrej Dermek        …............................. 

 

Zapisovateľ:             Ing. Miroslav Kamhal    ….............................   

                                                                               

 

 

                    …................................................. 

                                                                                  Ing. Miroslav KAMHAL 
          starosta obce 

         


